
                Masfjorden kommune 
 
 

Møteprotokoll 

for 

Kommunestyret 
 

Møtedato: 22.10.2020 

Møtestad: Kommunehuset 

Møtetid: 12:00 - 16:00 

 

Mat frå 11:45 

Orientering om Berivest AS 12:00 

Orientering om budsjett 2021 

  
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Karstein Totland H Ordførar 

Erlend Kvamsdal H Medlem 

Bjarte Andvik H Medlem 

Frode Langhelle H Medlem 

Kariann Ekren H Medlem 

Torill Torsvik Størkersen AP Varaordførar 

Ragnvald Tangedal AP Medlem 

Hildegunn Bjånes AP Medlem 

Geir Egil Haugsvær Sp Medlem 

Wenche Dåe Sp Medlem 

Silje Vågseth Kjetland Sp Medlem 

Jostein Kvamme Duesund Frp Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Atle Nordland H Medlem 

Arne Hindenes H Medlem 

Britt Inger Myhr AP Medlem 

Siri Tangedal Kratzmeier Krf Medlem 

Laila Furebotn Sp Medlem 

  

Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem 

Malmfred Helge Haukeland AP Britt Inger Myhr 

Bjarte Dyrkolbotn H Atle Nordland 

Henning Atle Fredriksen H Arne Hindenes 

Helge Andvik Krf Siri Tangedal Kratzmeier 

Jan Olav Fosse Sp Laila Furebotn 

  



Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Rådmann Svein Helge Hofslundsengen, ass.rådmann Sveinung Toft og rådgjevar Anne Kristin 
Rafoss som og førte møteboka.  

 

   

  



Sakliste 

Saknr Tittel 
        

064/2020 Godkjenning av innkalling og sakliste 

065/2020 Godkjenning av møtebok 

066/2020 Finansrapportering pr. 2.tertial (1.1.-31.8.)2020 

067/2020 Økonomisk rapportering - 2.tertal 2020 

068/2020 Kraftfondsbudsjett 2021 

069/2020 Rullering av Kommunedelplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 2021 

070/2020 Vertskommunesamarbeid om Krisesenter for Bergen og omegn 

071/2020 Avvikling av ordninga med arbeidskøyring for varig tilrettelagte arbeidsplassar frå 
1.1.2021 - Uttale frå Masfjorden kommune til Vestland fylkeskommune 

072/2020 Kommunedelplan for trafikksikring for Masfjorden kommune 2020 - 2032 - fastsetting 
av planprogram 

073/2020 2. gangs framlegg til reguleringsplan for Matre næringsområde gnr 52 bnr 10 m.fl. 

074/2020 Referatsak 

075/2020 Avvikling av ordninga med arbeidskøyring for varig tilrettelagt arbeidsplassar frå 
1.1.2021 - Uttale frå Masfjorden kommune til Vestland fylkeskommune 

076/2020 Framtidig organisering av Nordhordland digitalt 

  

  



064/2020: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjend 

   

   

22.10.2020 KOMMUNESTYRET 

Det vart sett fram forslag om Torill Torsvik Størkersen og Jostein Kvamme Duesund til å skrive under 
møteboka. 

Ved ein feil vart eit uferdig saksframlegg i PS 071/2020 sendt ut i innkallinga til dette 
kommunestyremøte. Oppdatert saksframlegg er sendt ut i tilleggsinnkalling som PS 075/2020. Eit 
samla kommunestyre vedtok å trekke PS 071/2020 frå sakskartet. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 064/2020 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjend 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

065/2020: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møtebok vert godkjend. 

   

   

22.10.2020 KOMMUNESTYRET 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 

KS - 065/2020 VEDTAK: 

Møtebok vert godkjend. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



066/2020:  Finansrapportering pr. 2.tertial (1.1.-31.8.)2020 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Finansrapporteringa pr. 2.tertial 2020 vert teken til vitring 

   

   

12.10.2020 FORMANNSKAPET 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes (4 røyster) tilrådd til kommunestyret. 

 

FS - 084/2020 VEDTAK: 

Finansrapporteringa pr. 2.tertial 2020 vert teken til vitring 

 
22.10.2020 KOMMUNESTYRET 

Framlegg til vedtak frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 
 

KS - 066/2020 VEDTAK: 

Finansrapporteringa pr. 2.tertial 2020 vert teken til vitring 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



067/2020: Økonomisk rapportering - 2.tertal 2020 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

2.tertialrapport 2020 vert teken til vitring. 

Driftsbudsjett 2020 vert endra i samsvar med vedlagte bevillingsoversikt drift. 

Investeringsbudsjett 2020 vert endra i samsvar med vedlagte bevillingsoversikt investering.  

   

   

12.10.2020 FORMANNSKAPET 

Økonomi- og personalleiar Svein Viktor Ellingbø møtte til denne saka og svara på spørsmål. 

Saka vart drøfta. 

Merknad frå rådmannen: 

Investeringar i varige driftsmidlar er i denne saka tilrådd justert opp med 1,34 mill, kor kjøp av 
tomt 39 (Gnr 18/bnr 99) Duesundøy på kr 900.000, vedteken i KS 056/2020 er i saka lagt inn 
som investering. Sidan det er erstatningssak av tomt eigd av kommunen – og tidlegare 
aktivert, må dette forholdet sjekkast nærare ut, og avklarast i samband med 
kommunestyremøte 22.10.2020.  

Framlegg til vedtak vart samrøystes tilrådd til kommunestyret. 

 

FS - 092/2020 VEDTAK: 

2.tertialrapport 2020 vert teken til vitring. 

Driftsbudsjett 2020 vert endra i samsvar med vedlagte bevillingsoversikt drift. 

Investeringsbudsjett 2020 vert endra i samsvar med vedlagte bevillingsoversikt investering.  

 
22.10.2020 KOMMUNESTYRET 

Framlegg til vedtak frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 
 

KS - 067/2020 VEDTAK: 

2.tertialrapport 2020 vert teken til vitring. 

Driftsbudsjett 2020 vert endra i samsvar med vedlagte bevillingsoversikt drift. 

Investeringsbudsjett 2020 vert endra i samsvar med vedlagte bevillingsoversikt investering.  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



068/2020: Kraftfondsbudsjett 2021  

 

Rådmannen sitt framlegg: 

1.Årsbudsjettet for kraftfondet 2021 vert fastsett slik;  

 

2. tildeling av frie midlar frå kraftfondet skjer ved hovudfordeling i september med søknadsfrist 
15.juni 2021, og 2.tildelingsrunde i nov./desember 2021 med søknadsfrist 1.november 2021. Det 
vert opna for å ta opp hastesaker. 

   

   

12.10.2020 KRAFTFONDSSTYRET 

Saka vart drøfta. 
Framlegg til vedtak vart samrøystes tilrådd til kommunestyret. 
 

KRFT - 011/2020 VEDTAK: 

1.Årsbudsjettet for kraftfondet 2021 vert fastsett slik;  



 

2. tildeling av frie midlar frå kraftfondet skjer ved hovudfordeling i september med søknadsfrist 
15.juni 2021, og 2.tildelingsrunde i nov./desember 2021 med søknadsfrist 1.november 2021. Det 
vert opna for å ta opp hastesaker. 

 
22.10.2020 KOMMUNESTYRET 

Framlegg til vedtak frå Kraftfondstyret vart samrøystes vedteke. 
 

KS - 068/2020 VEDTAK: 

1.Årsbudsjettet for kraftfondet 2021 vert fastsett slik;  



 

2. tildeling av frie midlar frå kraftfondet skjer ved hovudfordeling i september med søknadsfrist 
15.juni 2021, og 2.tildelingsrunde i nov./desember 2021 med søknadsfrist 1.november 2021. Det 
vert opna for å ta opp hastesaker. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



069/2020: Rullering av Kommunedelplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 2021 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Handlingsplan knytt til Kommunedelplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 2021 med 
retningsliner for kommunal medverknad vert vedteken slik det ligg føre. 

   

   

12.10.2020 FORMANNSKAPET 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes (4 røyster) tilrådd til kommunestyret. 

 

FS - 085/2020 VEDTAK: 

Handlingsplan knytt til Kommunedelplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 2021 med 
retningsliner for kommunal medverknad vert vedteken slik det ligg føre. 

 
22.10.2020 KOMMUNESTYRET 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 069/2020 VEDTAK: 

Handlingsplan knytt til Kommunedelplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 2021 med 
retningsliner for kommunal medverknad vert vedteken slik det ligg føre. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



070/2020: Vertskommunesamarbeid om Krisesenter for Bergen og omegn 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Masfjorden kommune slutter seg til «Avtale om administrativt vertskommunesamarbeid om 
Krisesenter for Bergen og omegn» med Bergen kommune som vertskommune.  

Rådmannen får fullmakt til å inngå avtalen.  

   

   

22.10.2020 KOMMUNESTYRET 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 070/2020 VEDTAK: 

Masfjorden kommune slutter seg til «Avtale om administrativt vertskommunesamarbeid om 
Krisesenter for Bergen og omegn» med Bergen kommune som vertskommune.  

Rådmannen får fullmakt til å inngå avtalen.  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



 

071/2020: Avvikling av ordninga med arbeidskøyring for varig tilrettelagte arbeidsplassar 

frå 1.1.2021 - Uttale frå Masfjorden kommune til Vestland fylkeskommune 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Masfjorden kommune reagerer på at Vestland fylkeskommune legg ned tilbodet om arbeidskjøring 
for brukarar med VTA plassar frå 1.1.2021. Kommunen finn det underleg at ordninga opphøyrer 
medan regjeringa utgreier og vurderer dei ulike transportordningane, jfr. Prop. 1 S (2018-2019) 
Arbeids- og sosialdepartementet, vedtak nr. 428, 30. januar 2018.   

Masfjorden kommune vil oppmode Vestland fylkeskommune om å vidareføre ordninga fram til 
regjeringa har vurdert og konkludert i spørsmålet om endring og samordning av 
transportordningane.  

   

   

22.10.2020 KOMMUNESTYRET 

Saka vert trekt, jf PS 064/2020 
 

KS - 071/2020 VEDTAK: 

Saka vert trekt. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



072/2020: Kommunedelplan for trafikksikring for Masfjorden kommune 2020 - 2032 - 

fastsetting av planprogram 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Framlegg til planprogram for kommunedelplan for trafikksikring for Masfjorden kommune for 2020 
– 2032 vert godkjent i medhald av plan- og bygningslova sin § 4-1-, 2 ledd. 

   

   

12.10.2020 FORMANNSKAPET 

Saka vart drøfta.  

Framlegg til vedtak vart samrøystes tilrådd til kommunestyret. 

 

FS - 088/2020 VEDTAK: 

Framlegg til planprogram for kommunedelplan for trafikksikring for Masfjorden kommune for 2020 – 
2032 vert godkjent i medhald av plan- og bygningslova sin § 4-1-, 2 ledd. 

 
22.10.2020 KOMMUNESTYRET 

Saka vart drøfta. 

Geir Egil Haugsvær (Sp) bad om at Ungdomsrådet og Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
vart lagt til i referansegruppa. Eit samla kommunestyret sa seg samd i at desse to utvala vart lagt til i 
referansegruppa. 

Framlegg til vedtak frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 072/2020 VEDTAK: 

Framlegg til planprogram for kommunedelplan for trafikksikring for Masfjorden kommune for 
2020 – 2032 vert godkjent i medhald av plan- og bygningslova sin § 4-1-, 2 ledd. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



073/2020: 2. gangs framlegg til reguleringsplan for Matre næringsområde gnr 52 bnr 10 

m.fl. 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

2. gangs framlegg til reguleringsplan for Matre næringsområde vert godkjent i samsvar med 
plan- og bygningslova sin § 12-12. 

Det vert vist til planskildring, plankart og føresegner dagsett 30.09.2020. 

   

   

12.10.2020 FORMANNSKAPET 

Saka vart drøfta. 

Rådmannen orienterte om at nytt plankart dagsett 06.10.20 vert lagt til saka til kommunestyret. 

Torill Torsvik Størkersen (Ap) sette fram forslag om å sende  saka attende til rådmannen  for å gjere 
fleire utgreiingar som: 

1. Støysimulering – over tid med fagrapport. 

2. Nytteverdi av spillvarme/spillvatn 

3. Moglegheitsstudiet for kva anna kan dette området verte utnytta til? Betre plass til 
museum, park, bustader og anna næring. 

Røysting: 

Framlegg til Ap fall mot tre røyster (H og Sp). 

Saka vart drøfta vidare. 

Siri Tangedal Kratzmeier (KrF) sette fram forslag om nytt punkt i føresegnene: 

·  Eit eventuelt datasenter skal nytte vasskjøling og ikkje lufftkjøling 

Røysting: 

Det vart først røysta over KrF sitt forslag. KrF sitt forslag fall mot 3 røyster (H og Sp). 

Det vart å røysta over framlegg til vedtak inkludert nytt plankart. 

Framlegg til vedtak med  nytt plankart dagsett 06.10.20 vart vedteke tilrådd til kommunestyret mot to 
røyster (KrF og Ap). 

 

FS - 090/2020 VEDTAK: 

2. gangs framlegg til reguleringsplan for Matre næringsområde vert godkjent i samsvar med 
plan- og bygningslova sin § 12-12. 

Det vert vist til planskildring dagsett 30.09.20, plankart dagsett 06.10.20 og føresegner dagsett 
30.09.20. 

 
 
 



22.10.2020 KOMMUNESTYRET 

Saka vart drøfta. 

Helge Andvik (KrF) sette fram følgjande endringsforslag: 

I kapittel som inneheld føresegner om støygrenser vert følgjande pkt lagt til: 

·  Verksemder som krev kjøling skal utstyrast med lukka kjøleanlegg/vasskjøling 

·  Støyen skal ikkje på noko tidspunkt i løpet av døgnet overstiga fastsette støygrenser/verdiar 

I kapittel 2.1 fellesføresegner for bygning og anlegg 

·  området kan ikkje nyttast til utvinning av kryptovaluta. 

 

Kommunestyret vart samde om å ha gruppeleiarmøte og møtet vart heva. 

 

Etter gruppeleiarmøte sette Torill Torsvik Størkersen (Ap) fram forslag om å sende  saka attende til 
rådmannen  for å gjere fleire utgreiingar som: 

1. Støysimulering – over tid med fagrapport. 

2. Nytteverdi av spillvarme/spillvatn 

3. Moglegheitsstudiet for kva anna kan dette området verte utnytta til? Betre plass til 
museum, park, bustader og anna næring. 

 

Røysting over utsettingsframlegget frå Ap: 

Ap sitt forslag fall med 4 røyster (KrF, Torill Torsvik Størkersen (Ap), Helge Haukeland (Ap) og 
Hildegunn Bjånes (Ap)) 

Saka vart drøfta vidare. 

Røysting:  

Det vart først røysta over tilleggspunkt i kapittel som inneheld føresegner om støygrenser. Dette 
punktet fall med 4 røyster (KrF, Torill Torsvik Størkersen (Ap), Helge Haukeland (Ap) og Hildegunn 
Bjånes (Ap)) 

Det vart så røysta over tilleggspunktet i kapittel 2.1 fellesføresegner for bygning og anlegg. Dette 
punktet fall med 2 røyster (KrF og Hildegunn Bjånes (Ap)) 

Tilslutt vart det røysta over formannskapet sitt framlegg til vedtak. Framlegg til vedtak frå 
formannskapet vart vedteke med 13 røyster (H, Sp FrP og Ragnvald Tangedal (Ap)) 

 

KS - 073/2020 VEDTAK: 

2. gangs framlegg til reguleringsplan for Matre næringsområde vert godkjent i samsvar 
med plan- og bygningslova sin § 12-12. 

Det vert vist til planskildring dagsett 30.09.20, plankart dagsett 06.10.20 og føresegner 
dagsett 30.09.20. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 



074/2020: Referatsak 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Referatsaker vert tekne til orientering 

   

   

22.10.2020 KOMMUNESTYRET 

Styreleiar i Berivest AS Odd Harald Eide orienterte om status for selskapet i starten av 
kommunestyremøte. 

Grunngjevne spørsmål: 

Jostein Duesund (FrP) stilte følgjande spørsmål: 

1. Det er lagt ny asfalt frå tidlegare grensa til Sogn og Fjordane og ned til Solheim, med ein lut 
utover til Eikemofossen og. Det er vel og bra, men no i haustmørket er vegen bortimot heilsvart å 
køyra på og ikkje så enkel å navigera etter, sidan den ikkje har fått merking. Kan Ordføraren sei 
noko om kommunen kan foreta seg noko i denne saka? 

2. Kva er status på lys i Hostelandstunnelen? Kva er neste steg og kven er venta å ta det? 

Ordførar svarte på desse spørsmåla 

 

Wenche Dåe (Sp) stilte følgjande spørsmål (på vegne av Laila Furebotn): 

På forige møte fekk me stadfesta at  Fensfjordbygg ikkje fyller krava som er sett til tilgang på 
slokkevatn.  

Det var sakt at de no hadde bedt om ei "ekspert" vurdering av behovet for slokkevatn, og det var 
avtala møte med desse i midten av september, samt at det var plassert ein vasstank ved bygget i 
beredskap. De kunne ikkje svara for kvar eller kor stor denne var. 

·  Me ynskjer å veta kva konklusjonen til "ekspertane" vart.  

·  Me vil og veta om det før bygget vert teke i bruk vart vurdert noko auka beredskap fram til ein 
hadde ekspertane på plass og fått ein konklusjon. ( slik det td vart gjort då det var 
vegarbeid/stengd veg på E39, og ein fekk begrensa tilgang til mannskap/utstyr i det området)  

 

Bygget vart teke i bruk før sommaren, og denne "ekspertvurderinga" vart etterspurt først i 
september. Me lurar då på:  

·  Var alle leigetakarar informert om at bygget ikkje innfridde krava då dei flytta inn?  

·  Kva risiko tok kommunen med tanke på forsikring når ein tek i bruk eit bygg før 
dette er avklart? kva vurderingar vart gjort her?  

Me har fått opplyst at kravet til bygget er å levera 60 L pr sekund, og at det ved første test leverte 
12 L pr sekund og etter "utbetringar" leverte 17 L pr sekund. når sprinkel anlegget krev 12 L pr 
sekund, er det då at 5L pr sekund til slokking.  

Me vil vita om desse tala stemmer, evt få opplyst riktige tal.  

Ordførar svarte på dette spørsmålet. 

Referatsaker: 

Skriv 1: Oppfølging av informasjon gitt 2.10.2020 om manglende avtaledekning i deler av 
distriktet 



Orientering frå rådmannen: 

·  Rådmannen orienterte om budsjett og budsjettprosess 2021.  

·  Rådmannen spurte om ein kunne flytte kommunestyremøte som er sett opp frå 3.des til 30.nov. 
Kommunestyret slutta seg samla til dette. 

Orientering frå ordførar: 

·  Ordførar orienterte om at skyss ber om innspel til endring i rutetabell frå hausten 2021 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 074/2020 VEDTAK: 

Referatsaker vert tekne til orientering 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



075/2020: Avvikling av ordninga med arbeidskøyring for varig tilrettelagt arbeidsplassar 

frå 1.1.2021 - Uttale frå Masfjorden kommune til Vestland fylkeskommune 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Masfjorden kommune reagerer på at Vestland fylkeskommune legg ned tilbodet om arbeidskjøring 
for brukarar med VTA plassar frå 1.1.2021. Avvikling av ordninga kan resultere i at ei sårbar gruppe 
ikkje kjem seg til og frå det tilrettelagte arbeidstilbodet. Kommunen finn det underleg at ordninga 
opphøyrer medan regjeringa utgreier og vurderer dei ulike transportordningane, jfr. Prop. 1 S 
(2018-2019) Arbeids- og sosialdepartementet, vedtak nr. 428, 30. januar 2018.   

Masfjorden kommune vil oppmode Vestland fylkeskommune om å vidareføre ordninga fram til 
regjeringa har vurdert og konkludert i spørsmålet om endring og samordning av 
transportordningane.  

   

   

22.10.2020 KOMMUNESTYRET 

Helse- og omsorgsleiar Oddvin Neset møtte til denne saka og svara på spørsmål. 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 075/2020 VEDTAK: 

Masfjorden kommune reagerer på at Vestland fylkeskommune legg ned tilbodet om 
arbeidskjøring for brukarar med VTA plassar frå 1.1.2021. Avvikling av ordninga kan resultere 
i at ei sårbar gruppe ikkje kjem seg til og frå det tilrettelagte arbeidstilbodet. Kommunen finn 
det underleg at ordninga opphøyrer medan regjeringa utgreier og vurderer dei ulike 
transportordningane, jfr. Prop. 1 S (2018-2019) Arbeids- og sosialdepartementet, vedtak nr. 428, 
30. januar 2018.   

Masfjorden kommune vil oppmode Vestland fylkeskommune om å vidareføre ordninga fram til 
regjeringa har vurdert og konkludert i spørsmålet om endring og samordning av 
transportordningane.  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



076/2020: Framtidig organisering av Nordhordland digitalt  

 

Rådmannen sitt framlegg: 

·  Det interkommunale samarbeidet Nordhordland digitalt etter tidlegare kommunelov § 27 vert 
oppløyst.  
·  Nordhordland digitalt som administrativt samarbeid innan byggjesak, kart og oppmåling 

samt Nordhordland digitalt som eige rettssubjekt innan kart og geodata vert organisert 
inn under Nordhordland Utviklingsselskap IKS (NUI).  

 

   

   

22.10.2020 KOMMUNESTYRET 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 076/2020 VEDTAK: 

·  Det interkommunale samarbeidet Nordhordland digitalt etter tidlegare kommunelov § 
27 vert oppløyst.  

·  Nordhordland digitalt som administrativt samarbeid innan byggjesak, kart og 
oppmåling samt Nordhordland digitalt som eige rettssubjekt innan kart og geodata vert 
organisert inn under Nordhordland Utviklingsselskap IKS (NUI).  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

  



Rett utskrift frå møteboka frå kommunestyret 22.10.20 vert vitna: 
 

 

 

_____________________

Karstein Totland 

ordførar 

 

_____________________ 

Jostein Kvamme Duesund 

kommunestyremedlem 

 

_____________________ 

Torill Torsvik Størkersen 

kommunestyremedlem

 

 


	Møteprotokoll
	for
	Kommunestyret

